
 

10 dages forespørgsel til MTM 

Byrådet har som en del af coronainitiativerne bevilliget ekstra midler til Byggesagsafdelingen, med 

henblik på at komme af med flaskehalse og fremskynde de processer der skal udmønte sig i 

aktivitet på byggepladserne og gang i samfundshjulene. 

I den forbindelse ønskes følgende belyst for året 2020: 

1) Hvor mange byggesagsbehandlere var der ved årets udgang beskæftiget i 

byggesagsafdelingen? 

2) Hvor mange byggesagsbehandlere er der tilført afdelingen som konsekvens af bevillingen? 

3) Hvor mange af det samlede antal byggesagsbehandlere var beskæftiget med byggesager 

for henholdsvis private og erhverv? 

4) Hvor stort et byggesagsgebyr skulle bygherrerne betale for sagsbehandlingen i private 

byggesager? 

5) Kunne dette finansiere sagsbehandlernes løn? Hvor meget mere/mindre end 

byggesagsgebyret beløb differencen sig til? 

6) Hvor stort et byggesagsgebyr skulle bygherrerne betale for sagsbehandlingen i byggesager 

for erhvervet? 

7) Kunne dette finansiere sagsbehandlernes løn? Hvor meget mere/mindre end 

byggesagsgebyret beløb differencen sig til? 

8) Hvad er sagsbehandlingstiden aktuelt for private byggesager? 

9) Hvad er sagsbehandlingstiden aktuelt for byggesager for erhvervet? 

Hvor et eksakt tal ikke kan gives, anmodes der om det bedste skøn. 

Med venlig hilsen 

Mahad Yussuf  Radikale Venstre 


